
u) Vuonna 1919 marraskuun 10 päivä

nä kokoontuivat Suomen Eduskunnan

pankkivaltuusmiehet varapuheenjohtaja

Nevanlinna, herrat Tanner, Relan-

der ja Heinonen sekä varamiehet

Lavonius ja Listo.

Esiteltiin Suomen Pankin Johtokunnan marras

kuun 8 päivänä päivätty kirjelmä NQ 68, jossa



Johtokunta, ilmoittaön, että Suomen Pankki ei

vieläkään ole saanut vastaanottaa niitä obli-

gatsioneja, jotka kuuluvat siihen 350 miljoonan

markan lainaan, joka Eduskunnan 25 päivänä 11el-

mikuuta 1919 tekemän päätöksen mukaisesti on k~y.

tettävä Suomen Pankin aseman vakiinnuttamiseksi

ja että Valtioneuvosto ei vieläkään liene rat-

kaissut kysymystä mainitun lainan korkokannasta,

pyytää, että pankkivaltuusmiehet tahtoisivat ryh-

tyä toimenpiteisiin asian ratkaisun kiirehtimi-

seksi.

Pankkivaltuusmiehet päättivät tehdä asiasta

valtiovarainministeriölle Johtokunnan kirjelmässä

pyydetyn esityksen. (Kirjelmä N~ 87.)
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